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Zápis z 5. zasedání Komise pro sportovní centrum Na Chobotě RMČ Praha 17, 
 

které se uskutečnilo 23. 2. 2017 v zasedací místnosti Úřadu městské části Praha 17, 
Žalanského 291/12b, Praha 6 - Řepy 

 

Přítomni: 

Jaroslav Bíro  

Mgr. Jitka Synková 

Miroslav Bartoš 

Jiří Masopust 

René Podrázský 

Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise 

Přizváni: 

Člen komise pro otevírání obálek ve VŘ na provozovatele SC Na Chobotě Jaroslav Hájek 

Zástupci firmy INFINIT – p. Mareš, p. Pour 

Program: 

Diskuse o navrhovaných změnách s budoucím provozovatelem sportovního centra Na Chobotě zástupci 

firmy INFINIT 

 

Průběh jednání: 

Starostka Jitka Synková přivítala členy komisí a zástupce firmy INFINIT s.r.o. . Konstatovala, že celkové 

náklady diskutované na minulém zasedání se nížily na cca 3 500 tis, protože změny bazénu jsou 

finančně méně náročné než předpoklad. Všem připomněla body diskutované na pondělním zasedání 

s Ing. Arch. Bučkem z firmy SIAL a požádala zástupce firmy INFINIT s.r.o. o vyjádření  

Nafukovací hala  

p. Mareš - firma souhlasí se zachováním orientace sever – jih u tenisových kurtů s tím, že by chtěla 

umístit halu tak, aby byla celoročně k dispozici včetně beach volejbalových hřišť, bude hledat optimální 

řešení 

Změna atrakcí v obou bazénech 

p. Synková – sestava atrakcí je navržena podle doporučení odborníků a členové komise věnovali 

sestavě velkou pozornost  

p. Pour – připravujeme alternativní návrh, který vychází z pozměněných podmínek. Představíme ho co 

nejdříve. 

Fitness 

p. Mareš – víme, že řešení schodiště je technicky náročné. Pokud se najde, budeme velmi rádi, pokud 

ne, dokážeme se přizpůsobit. 

Střecha 

p. Synková – nesouhlasíme se změnami směrem k vyšší nosnosti střechy, střecha by měla sloužit jako 

oddychová zóna včetně zeleně (japonská zahrada) na základě požadavku MHMP 

p. Pour – při rozhovorech s architektem jsme zjistili, že plánovaná zahrada má nosnost, o které jsme 

uvažovali, ale je otázkou, jak dalece bude vzhledem k tomuto faktu pochozí (kolik lidí ji bude moci 

najednou využívat). Naše návrhy směřovaly spíše k tomu, aby zůstala tato možnost do budoucnosti 

otevřená. 

Východ z wellness 

který je jako 2. východ (z patra) nebyl dosud diskutován. Náš východ je navržen od bazénu 

p. Mareš – opět se jedná o návrh, je otázkou, zda se vůbec bude dělat. Připravenost na jakékoliv další 

aktivity je ovšem plusem. 
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Financování 

p. Synková – vidím jako lepší variantu, aby změny, které jsme probrali za cca 3,5 mil zaplatila 

MČ Praha 17 a vy budete platit navýšený nájem. 

p. Pour – souhlasíme a chtěli bychom vše během dvou let umořit. 

p. Mareš – majetek bude hned městské části i v případě venkovních ploch námi vybudovaných. Tady 

je navrženo v rámci základní doby snížení nájemného, přesto zůstane pravidelná část jako stálá platba. 

p. Bartoš – při velikosti investic by se měla dohodnou předem pravidla „odbydlení“. 

p. Mareš – jakmile bude rozhodnuto o provozovateli, začneme připravovat projekt a budeme schopni 

vše číselně vyjádřit 

p. Masopust – naši právníci by se měli zabývat třemi základními věcmi: 

1. rozložení do 10 nebo 15 let 

2. způsob snížení nájmu 

3. technické zhodnocení stavby 

p. Pour – zahájíme přípravu, aby mohla být stavba během roku vyřešena 

p. Synková – na základě výběrového řízení bude vlastně uzavřena smlouva o smlouvě budoucí 

p. Mareš – my se budeme snažit, aby bylo co nejdříve vydáno samostatné stavební povolení 

p. Bartoš – nelze situaci řešit jen rozšířením stavebního povolení? 

p. Mareš – lze zajistit změnou stavby před dokončením, ale k tomu musí být stanovisko stavebního 

úřadu 

p. Pour – dvě kolaudace umožňují samostatné otevření každé části, což je lepší, pokud by vznikl 

jakýkoliv problém 

p. Bartoš – jaký bude váš způsob stavby? My máme firmu vzešlou z veřejné zakázky. 

p. Pour – budeme dělat tendr a ideální by bylo, pokud by stavbu zajišťovala stejná firma, ale souběh 

musí zvládnout i dvě firmy 

p. Synková – vaše náklady musíme opravdu znát, aby nebylo napadeno výběrové řízení (náš výběr 

z hlediska výše placeného nájmu) 

p. Hájek – vaše platba musí zůstat vyšší než nabídka druhého v pořadí 

p. Pour – my vám můžeme nabídnout garanci výše nájemného – nejméně 50 % z návrhu  

p. Synková – pro ujasnění uvedu příklad: zahájíme stavbu v březnu a za 20 měsíců by měla být 

dokončena při dodržení termínu, vy budete mít ale stavbu teprve v polovině. Platili byste tedy plný 

nájem a úleva by byla uplatněna až po dokončení vaší stavby. 

p. Bartoš – my musíme nastavit jasně své požadavky  

p. Mareš – ano, my garantujeme investici. Jaký bude další postup? 

p. Synková - výsledek výběrového řízení schvaluje ZMČ Praha 17, kde je třeba vše vysvětlit, 

předpokládáme že do konce března bude výsledek schválen v RMČ Praha 17 a v dubnu předložen ZMČ  

p. Bíro – stanovení garantovaného nájmu je třeba prezentovat, aby bylo všem jasné 

p. Pour – do konce března připravíme materiál, aby byla příprava na ZMČ Praha 17 

p. Mareš – ještě mám dotaz k otázce rozšíření parkoviště 

p. Synková – dostali jsme nabídku na odkup sousedního pozemku, MČ Praha 17 má o ně zájem a je 

připravena ho vykoupit 

  

Praha 27. 2. 2017        Zapsala: Zemanová 

Schválil: předseda komise Jaroslav Bíro 

 

 

Ověřila: Mgr. Jitka Synková 


